
Zápis ze zasedání Školské Rady (ŠR) 

Základní škola a mateřská škola, Praha 3, nám. Jiřího z Lobkovic 22/121  

 

Datum jednání: 23. 9. 2024 

Místo jednání: sborovna ZŠ a MŠ, Praha 3, nám. Jiřího z Lobkovic 22/121  

Začátek jednání: 17:30  

Konec jednání: 20:15  

Jednání řídili: Naděžda Hrebíková, Jana Dubenská (po zvolení předsedkyní)  

Počet přítomných členů: 6 

Přítomní: Kateřina Divišová, Jana Dubenská, Helena Ganická, Jan Huňka, Anna Kafková, 
Radek Galabov  

Omluvená: Adéla Čepková 

Nepřítomní: Šimon Ornest, Jakub Cháb 

Přítomní hosté: Naděžda Hrebíková, Božena Brožová 

Zapisovatelka: Helena Ganická 

Ověřovatel: Kateřina Divišová 

 

Program jednání: 

1) Představení členů ŠR 

2) Volba předsedy a místopředsedy ŠR 

3) Odsouhlasení a případná úprava jednacího řádu 

4) Školní vzdělávací program 

5) Různé 

 

 

 



Průběh jednání:  

 

1) Představení členů ŠR 

Proběhlo představení členů školské rady a stručné seznámení s  činností ŠR.  

 

2) Volba předsedy a místopředsedy ŠR 

Rada si jednohlasně schválila způsob volby aklamací.  

Školská Rada zvolila za svou předsedkyni Janu Dubenskou (5 – 0 – 1).  

Školská Rada zvolila za svou místopředsedkyni Annu Kafkovou (5 – 0 – 1).  

 

3) Odsouhlasení a případná úprava jednacího řádu  

Členům ŠR byl představen návrh nového jednacího řádu, který byl vypracovaný právníkem 
zřizovatele a zaslán škole jako doporučený.  

Proběhla diskuse o návrhu a jednohlasně byly schváleny následující úpravy:  

- V bodě 5.2. se na konec první věty doplní „není-li dohodnuto jinak“.  
- Nadpis článku 7. se upraví na: „Schvalování dokumentů podle zákona a informační 

povinnost“.  
- Text článku 7. bude rozdělen na dva body: bod 1. bude končit druhou větou a slovy 

„h) školského zákona“ a bod 2. bude začínat následující větou a slovy „O schválení 
dokumentů…“.  

Jednací řád byl jednohlasně schválen.  

 

4) Školní vzdělávací program  

Paní Brožová seznámila přítomné se Školním vzdělávacím programem (ŠVP) a s  Rámcovým 
vzdělávacím programem (RVP), ze kterého vychází.  

ŠVP je živý dokument, který se neustále upravuje. Některé jeho části jsou již k  dispozici na 
webu školy, postupně bude doplněn celý.  

 

5) Různé 



Proběhla diskuse o aktuálních tématech:  

Spádová turistika: Letos poprvé se na školu hlásilo více spádových dětí, než je kapacita. 
Škola nemá indicie o tom, že by na vině byla spádová turistika (např. neeviduje více dětí 
hlášených na jedné adrese). Praha 3 zavedla v tomto roce opatření, že rodiče musí při 
zápisu dítěte čestně prohlásit, že dítě na dané adrese bydlí. Takové opatření je podle vedení 
školy v rámci zákona dostatečné.  

Plán rekonstrukcí: Návrhy na úpravy a rekonstrukce obou pracovišť jsou průběžně 
projednávány s Odborem technické správy majetku a investic (OTSMI) Prahy 3. Stále trvá 
potřeba rekonstruovat a dovybavit obě kuchyně. Na Lobkovicovo je nevyhovující 
vzduchotechnika. Na Perunově zatéká do budovy a rekonstrukce stále není dotažená – 
nejdou hodiny, nefunguje zvonění, chybí nástěnky. Na Perunově je v plánu obnova hřiště – 
koordinace ZŠ a MŠ Perunova a ZŠ Poznávání. V plánu je pokusit se vyfundraisovat od 
rodičů a přátel školy peníze na studii, případně náklady uhradí škola.  

Prevence: Škola zajišťuje poradenské služby pro děti i rodiče a průběžně se věnuje prevenci 
nevhodného chování a rozvoji měkkých dovedností žáků (třídnické hodiny, individuální 
poradenství). Využívá také externí programy, především pro intervenci. Momentálně není 
obsazené místo školního psychologa a je vypsáno výběrové řízení. V případě potřeby může 
škola odkázat rodiče na dostupné externí psychology.  

Školy v přírodě: Pořádání školy v přírodě je dobrovolné a v kompetenci každého třídního 
učitele/učitelky. Při pořádání ŠVP by měla být kapacita dostatečná pro všechny zájemce. 
Zimní ŠVP na Perunově je spíše lyžařský zájezd, nikoliv ŠVP.  

Trenéři do škol: Jedná se o program Prahy 3 určený pro hodiny tělocviku prvního stupně ZŠ, 
do kterého se škola přihlásila. Program mohou využít obě pracoviště. Škola však naráží na 
organizační problémy, především na časovou nedostupnost trenérů.  

Rodičovské kavárny: Škola sdílí pozvánky na rodičovské kavárny Prahy 3, které probíhají 
online. V září proběhl pořad o šikaně. Dále škola ve spolupráci s Klubem rodičů Lobkovicovo 
plánuje pořádat fyzické rodičovské kavárny. 15. 10. proběhne první setkání s  psycholožkou 
Lenkou Háse na téma Jak pomoci dítěti v krizové situaci. Zváni jsou rodiče dětí z obou 
pracovišť.  

Pěšky do školy: Pracoviště Perunova se úspěšně zapojilo do celostátní výzvy Pěšky do 
školy. V rámci toho proběhlo i sčítání o způsobech přepravy dětí do školy. To bude využito 
při přípravě školní ulice, kterou v Perunově chystá MČ Praha 3.  

Procedurální záležitosti: Zápis z jednání ŠR a nové znění Jednacího řádu bude zveřejněno 
na webu školy do 15 října. Výroční zpráva a návrh rozpočtu budou členům ŠR zaslány 



elektronicky. Výroční zpráva může být odsouhlasena per rollam, pokud nebude dohodnuto 
jinak. Termín příštího jednání nebyl stanoven.  

 

*** 

Zapsala: Helena Ganická 

Ověřil:         Schválila: Jana Dubenská   

 

 

Přílohy:  

Nový Jednací řád školské rady  

 


